
 
 
Styrelsemöte 2013-07-08 

 
1. Mötets öppnande. 
Styrelsen hälsades välkomna till Anders Åberg. Närvarande var Dick Vizins, Dag 

Helstad, Amelie Magnander, Anders Åberg, Niklas Olsson, Peter Karlsson, Lars 
Eriksson, och Christer Högman. 

2. Samarbete med cykelaffär. 

 Inget klart med Nellborgs huruvida medlemmarna får rabatt på cyklar, 
tillbehör samt på arbetskostnad. Hos Salica erhåller vi 10% på allt i 

webbshoppen. Ansvariga: Amelie & Dag 
 Information på hemsidan om de förmåner man har som medlem i form av 

bl.a. cykeltvätt, subventionerade startavgifter, möjlighet att köpa 
teamkläder, rabatt på licens, rabatter och förmåner hos Nellborgs och 
Salica. Ansvarig: Dag 

 
3. ML12H. 

 Vid mötet fanns ingen ny information om eventuell tillgång till duschar och 
omklädningsrum vid Vidingsjömotionscentrum under ML12. 

 Kolla upp vad det skulle kosta att hyra duschvagn av t.ex. Ramirent eller 

liknade uthyrningsfirma. Ansvariga: ML12-gruppen 
 Höra med LOK om det finns möjlighet att låna duschar av dem. Ansvarig: 

Dag 
 Bestämma datum för 3-timmars. Ansvariga: ML12-gruppen 
 Skicka iväg utskicket till grannklubbarna. Ansvarig: Peter 

 Kommer det att finnas wc under loppet? Undersök vad det kostar att hyra 
bajamajor eller wc-vagn av Ramirent. Ansvariga: ML12-gruppen 

 Höra med kommunen om de kan sponsra med kostnad för duschar och 
wc? Ansvariga: ML12-gruppen 

 Annonsera efter funktionärer som kan hjälpa till före, under och efter 
loppet. Ansvariga: ML12-gruppen 

 Boka sjukvårdspersonal. Ansvarig: Lars 

 Gruppen ska samlas och jobba. Ansvariga: ML12-gruppen 
 

4. Möte med kommunen. 
 I dagsläget kan inga löften ges om en cykelväg mellan 

Vidingsjömotionscentrum och Mera Leras bana. Rådet från Per-Erik Hahn 

var att vänta tills förutsättningarna blir bättre. 
 För att eventuellt snabba upp handläggandet av cykelvägen vore en 

lösning att ta kontakt med Johan Lindgren på Kultur och Fritidsnämnden. 

 Vem ska röja upp skräpet efter vinterns kommunala snötipp. Per-Erik 
Hahn skulle undersöka vem ansvaret låg hos. 

 Valla kommer troligen att bli naturreservat, inget är ännu beslutat. För att 
få mer information i ärendet kan man kontakta Anders Jörneskog som har 
hand om ärendet. 

  
 
 

 
 



 
 
5. Arbetsdag. 

 Skapa en att göra lista inför 12H förutom den som Anders och Christer 
redan sammanställt. Ansvariga: ML12-gruppen 

 Arbetsdag den 20 juli då vi bla kör ut grus på banan. Preliminärt behöver 

vi beställa två lass med grus (0-18). Ansvarig: Christer 
 Undersöka möjligheten att hyra en liten grävmaskin eller bobcat för att 

underlätta lastandet av grus på kärra. Ansvarig: Lars  
 
6. Övriga frågor. 

 Klubben har erhållit en räkning från Mjölbybiken. Klubben ska inkassera 
pengarna som deltagarna själva ska stå för. Ansvarig: Lars 

 Dags att få igång onsdagsträningarna ingen. Ansvariga: Alla 
 
7. Nästa är möte den 5/8 kl 19.00 hos Christer.  

 
8. Mötets avslutande. 


